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Interpelacja nr 1 
 

W imieniu grupy radnych (12) wnioskuję o przeanalizowanie składu Rady 
Redakcyjnej Kuriera Gorlickiego. Kurier Gorlicki jest chętnie czytany i ma bardzo dobrą 
ocenę mieszkańców. Zależy nam, aby w nieco zmienionym (zaktualizowanym) składzie Rady 
Redakcyjnej spełniał aktualne oczekiwania nasze i mieszkańców naszego Miasta. 
 
 
 
 

Interpelacja nr 2 
 

W imieniu mieszkańców ul.Dębowej wnioskuję, aby w autopoprawkach do budżetu 
2015 Burmistrz wprowadził ponownie kwotę 196 000 zł na budowę II etapu ul. Dębowej.  
W informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 – 2022 
otrzymanej we wrześniu br na 2015 rok zaplanowane było 196 000 zł, a na 2016 rok 250 000 
zł i tym samym inwestycja miała być zakończona. Dwa miesiące potem, to jest w listopadzie 
br w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2015 – 2023 na 2015 rok zamiast 
196 000 zł jest 0. Nadmieniam, że zadanie jest przygotowane – jest pełna dokumentacja 
projektowa, jest też zrealizowany I etap w 2013 roku. Sytuacja w terenie wygląda tak, że 
droga jest na dużym pochyleniu i woda opadowa zalewa posesje. Szczególnie ostatni rok był 
bardzo trudny dla mieszkańców (ludzie sami kopali rowy). Przypominam, ze w 2014 r.  
z uwagi na brak środków również była przerwa w finansowaniu tej inwestycji. 

Uważam, że takie przerwy w inwestycjach drogowych są niezgodne ze sztuką 
budowlaną. 


